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Geacht College, 
 
Naar aanleiding van beantwoording van de rondvraag over de geblokkeerde vervoerspassen van 
ViaVé zijn er bij de fracties van de VVD en de PvdA nog enkele vragen blijven liggen. Vooral over het 
voorkomen van soortgelijke situaties in de toekomst maken de fracties zich zorgen. Het is belangrijk 
om van een situatie zoals deze, waarin meerdere inwoners voor zes weken getroffen zijn in hun 
mobiliteit, te leren. Daarvoor is het ook noodzakelijk dat de gemeente haar verantwoordelijkheid 
kent en neemt en niet enkel verwijst naar een verplichting vanuit het systeem om 6 weken te 
wachten. Deze reflectie en wil om te leren hoorden wij niet terug in de beantwoording van het 
College. Net als het College betreuren wij dat inwoners van onze gemeente zes weken in hun 
mobiliteit zijn beperkt. Om te voorkomen dat een gelijke situatie in de toekomst weer voor komt 
hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Op welke wet- en regelgeving is de verplichting voor het uitvoeren van een heronderzoek 
met een termijn van 6 weken gebaseerd? 

2. Is het als gemeente mogelijk om een andere snellere procedure op te zetten voor inwoners 
die al bekend zijn binnen de WMO om te voorkomen dat mensen onterecht voor lange 
periodes hun WMO-ondersteuning verliezen? Welke mogelijkheden ziet het college hierin? 

3. Wat zijn de huidige procedures om te voorkomen dat persoonsgegevens verouderen? Ziet 
het College mogelijkheden om deze procedures te verbeteren? 

4. Ziet het College de huidige situatie rondom het uitvoeren van heronderzoek en de termijn 
van 6 weken als wenselijk?  

a. Zo ja, begrijpt het college dat het uitvoeren van heronderzoek en de termijn van 6 
weken zeer frustrerend zijn voor de inwoners en zeer beperkende gevolgen kunnen 
hebben? 

b. Zo nee, wat gaat het college doen om de huidige situatie te veranderen 
5. Hoe rijmt het College het afschuiven van de verantwoordelijkheid naar het systeem met het 

uitvoeren van haar zorgplicht richting de inwoners, die niets kunnen doen aan het wegvallen 
van de voorziening? 

6. Heeft het College overwogen om deze buiten hun eigen schuld gedupeerde inwoners tijdelijk 
een alternatieve voorziening te bieden? 

a. Zo ja, welke? 
b. Zo nee, waarom niet? 

 
 
Namens de fracties van de VVD Harderwijk-Hierden en PvdA Harderwijk; 
Wessel Petersen 
Wilco Bos 


